

Announcements for 1-9-2022

2022 年 1 月 9 日報告事項

1. This week's prayer focus is to pray for every believer to understand our identity in Christ as children of God.
本週禱告焦點：為每一位信徒禱告，讓我們明白我們在基督裡的身份，是神的兒女。
2. We thank the Lord for the time the New Olive fellowship was able to spend together at their retreat this past week.
為新橄欖團契上週的退修會感謝主。
3. We are currently looking for adult volunteers to serve as leaders for Flower City Work Camp from 4/18 – 4/22 so that our youths may attend. We are in need of at least 2 more adult leaders to serve as either a Worksite, Sidewalk Club, or Basketball Camp leader, and 1 male overnight leader. Please reach out to Grace Chen if you are interested.
為了讓教會的青少年參加花城工作營（4 月 18 日 – 22 日），我們需要至少 3 位成人志願者擔任領隊：2 名在工地、街邊俱樂部或籃球營，和 1 名男性晚間督導。如有興趣請與 Grace 陳聯繫。
4. 2022 Calendars have arrived and are in the church foyer. Please take one calendar per family.
2022 年日曆已經到了，放在教會前廳辦公室外面。請每個家庭拿一本。

5. Sermon speakers:

	Jan 16
English Worship	Pastor Ho
Chinese Worship	Pastor Ho
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	一月十六日
英文崇拜	何牧師
中文崇拜	何牧師
西區崇拜	陳定立弟兄